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§ 1 Dagens gäster
Charlotta Olofsson, strateg på äldreförvaltningen, besöker rådet för
att informera om en kartläggning av kontaktmannaskap i hemtjäns
ten, både kommunal och privat regi, som äldreförvaltningen genom
fört. Charlottas bilder och ett tillhörande PM bifogas protokollet.
Bilagorna innehåller informationen som rådet tog del av.

Rådet framför synpunkt att kartläggningen visar på fina resultat och
ställer fråga om hur det följs upp att det verkligen fungerar på det
angivna sättet. Charlotta svarar att det ingår i den verksamhets- och
avtalsuppföljning som görs av samtliga hemtjänstutförare.

Rådet framför synpunkt att de önskar ta del av uppföljningar i större
utsträckning än vad de i dag ges möjlighet till. Charlotta uppmanar
rådets medlemmar att meddela henne om de har medskick eller för
slag på något särskilt område som borde belysas i uppföljningarna
så vidarebefordrar hon det till ansvariga på äldreförvaltningen.

Rådet framför synpunkt att en kontaktman och andra professioner är
mycket viktiga för motivationsarbete, när någon inte vill ta emot
hjälp, till exempel vid demenssjukdom.

Rådet tackar Charlotta för hennes medverkan.
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§ 2 Val av protokolljusterare
Rådet beslutar att Yvonne Wendt och Viveca Höög Peterson juste
rar protokollet.

§ 3 Tid för protokolljustering
Protokollet justeras onsdag 3 november kl. 10:00 på stadsdelsför
valtningen. Protokollet e-postas till medlemmarna inför justering.

§ 4 Föregående protokoll
Rådet har tagit del av protokollet från den 4 oktober. Protokollet
läggs till handlingarna.

§ 5 Ärenden till stadsdelsnämnden
• ÖST 2021/53 Upphandlingsdokument anbudsinbjudan - till-

lagning och leverans av matlådor
Rådet har tagit del av handlingen och framför dels synpunkter angå
ende utvärdering av inkomna anbud och skrivningar i kravställan.
De synpunkterna dokumenteras av sekretesskäl inte i protokollet
men sammanställs som underlag för hantering av ärendet.
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Rådet framför vidare synpunkt att det bedöms vara bättre med ett
lokalt storkök som kan både laga och paketera maten samt att det
vore bra att undersöka om det skulle var möjligt att erbjuda äldre att
äta lunch i skolmatsalar i stadsdelsområdet.

§ 6 Övriga utskick
• Protokoll från KPRs sammanträde 12 oktober 2021

Rådet har tagit del av handlingen.

• Protokoll från rådet för funktionhindersfrågors sammanträde
7 oktober 2021
Rådet har tagit del av handlingen.

§ 7 Rapport från kommunstyrelsens pensionärsråd (KPR)
Yvonne rapporterar från det senaste sammanträdet i KPR. Fråga
ställs om köhanteringen till vård- och omsorgsboende. Marianne in
formerar om att köhanteringen sköts centralt av äldreförvaltningen.

§ 8 Rapport från rådets medlemmar
• Ulla informerar om turerna kring föreningsrådet som sanno

likt kommer att upplösas från och med årsskiftet. Pension
ärsrådet har ställt en skrivelse till kulturnämnden, med kopia
för kännedom till stadsdelsnämnden, i ärendet. Rådet fram
för sin oro över läget och att det riskerar att motverka sta
dens ambition att vara äldrevänlig och arbetet med att före
bygga ofrivillig ensamhet.
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• Viveca informerar om att hon deltagit vid en föreläsning om
mat och demens som förvaltningens dietist Mathilda Petters
son hållit på seniorträffen. Den var uppskattad, men tyvärr
deltog relativt få vilket kan ha berott på tidpunkten på da
gen. 15 november genomförs ytterligare en föreläsning,
denna gång på Rioträffen.

• Agneta och Olof rapporterar från en fokusgrupp om äldre
vuxnas upplevelse av trygghet och säkerhet. Gruppen hölls
på Rioträffen och leddes av förvaltningens trygghets- och
säkerhetssamordnare och kommunpolisen. Bakgrunden till
fokusgrupperna är trygghetsmätningens resultat som visar på
att de äldre åldersgrupperna upplever större otrygghet än öv
riga. Ytterligare en fokusgrupp kommer att anordnas, på Se
niorträffen Bo Bergman.

• Margareta rapporterar om att arbetsgruppen för att motverka
ofrivillig ensamhet nyligen haft ett möte. Minnesanteckning
arna skickas ut till rådet inför sammanträdet 22 november.
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§ 9 Rådets synpunkter på inkomna remisser
Inga inkomna remisser.

§ 10 Rapport från förvaltningen
• Förvaltningen informerar om läget kring Kampementets

vård- och omsorgsboende där ett antal klagomål tidigare un
der hösten föranlett oannonserade besök, komplettering av
handlingsplaner och ett flertal möten med inblandade och
där förvaltningen arbetar tillsammans med stadslednings
kontoret. Nu har vissa delar åtgärdats medan andra kvarstår,
bland annat kring mat och måltider. Flera samverkansmöten
är inbokade och en ny verksamhetsuppföljning kommer att
genomföras i början av nästa år. Kampementet anordnar för
troenderåd 2 november och rådets representanter kommer att
delta.

• Förvaltningen framför förslag att, tillsammans med pension
ärsrådet, planera och genomföra en Seniorvecka i maj 2022.
Möjligen kan den innehålla olika spår och fokusområden
och planeringen som till exempel mat/kost, fysisk aktivitet
och träning (tillsammans med idrottsförvaltningen), politik
och påverkan, trygghet och säkerhet med mera.
Rådet ställer sig positivt till förslaget och frågan kommer att
lyftas på kommande sammanträden.

• Förvaltningen informerar om att det planeras för en brand
skyddsdag 1 december (som är nordiska brandvarnardagen).
Förvaltningen kommer då att finnas på Rioträffen, Senior
träff Bo Bergman och biblioteket i Fältöversten kl. 13-15 för
att dela ut brandskyddsinformation och långa skohorn med
funktion att provtrycka brandlarm med Stockholms stads
och Brandförsvarets loggor. Cecilia ska kontakta Sten, som
har ansvarsområde brand, för att stämma av planeringen
kring dagen.

• Förvaltningen kommer under senare delen av hösten att, till
sammans med övriga innerstadsdelar, starta upp arbetet med
den regionala boendeplaneringen och önskar samarbeta med
rådet kring de delar som rör Östermalm. Frågan kommer att
lyftas på kommande sammanträden.
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§ 11 Övriga frågor
• Yvonne har fått dokumentation från trygghetsvandringen i

Tessinparken. Rådet lyfter i det sammanhanget att det kan
upplevas stökigt i den delen av Tessinparken som är närmast
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Valhallavägen. Cecilia ska skicka ut dokumentationen från
vandringen till samtliga i rådet.

• Rådet har kommit överens om följande punkter inför mötet
med presidiet och stadsdelsdirektören 22 november:

o Rådet ser behov av korttidsboende med de
mensinriktning inom Östermalm.

o Vad görs åt problematiken med elcyklarna?
o Den del av Tessinparken som ligger mot Val

hallavägen kan upplevas som otrygg och stö
kig. Ett annat faktum som kan upplevas
otryggt av framförallt kvinnor är att toaletten
i parken är unisex.

o Dianagårdens seniorboende - hur ser fortsatt
planering ut?

§ 12 Nästa sammanträde
Nästa sammanträde är måndagen 22 november kl. 13:30 -15:00. På
stadsdelsförvaltningen, lokal Humlegården.

Sekreterare: Cecilia Werge (cecilia.werne@stockholm.se)

Bilagor:

1. Äldreförvaltningens presentation
2. PM Kartlägga omfattningen av utsedd kontakt-man inom

hemtjänsten 2021
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